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وزیر ورزش هم بی نصیب نماند

باز هم مشهد؛ این بار مسئله الناز رکابی

نگاهی به داستان استعفای سوریان
حمید، دوست دبیر  یا بنا؟

وضعیت پیراهن تیم ملی در جام جهانی
ایرانِ به ظاهر حرفه ای

حمید سوریان، دارنده هفت مدال طلای جهان و المپیک که تا همین روز گذشته 
عهده دار نایب رئیسی فدراسیون کشــتی ایران بود، از سمتش استعفا داده است. او 
در شــرایطی چنین تصمیــم غیرمنتظره ای را گرفته که تا زمــان نگارش این مطلب 
دلیل خاصی از سوی فدراسیون کشتی برای تصمیم ژنرال هفت ستاره کشتی اعلام 
نشــده و فقط روابط عمومی این فدراســیون با بیان اینکه این استعفا شفاهی بوده 
و هنوز به صورت کتبی به فدراســیون اعلام نشــده، از کنار آن عبور کرده اســت. با 
این حال، صحبت های حمید ســوریان با دو خبرگزاری ایســنا و ایرنا نشان می دهد 
تصمیم او برای استعفا جدی است. او ابتدا به ایسنا گفته که دیگر ماندنش در کشتی 
ضرورتی ندارد. «در این مدت تا آنجا که می توانســتم به فدراسیون و ورزش کشتی 
کمک کردم؛ اما الان فکر می کنم دیگر لزومی ندارد در فدراســیون باشم. با توجه به 
اینکه بودنم در کشتی دیگر ضرورت ندارد، فکر می کنم بهتر است یک آدم تازه نفس 

بیاید. همچنین برای کشــتی ایران آرزوی موفقیت دارم». حمید سوریان در شرایطی 
از کارش استعفا داده که پیش از این هم سابقه نوشتن استعفا و جدایی در کشتی را 
داشــته است. این برای سومین بار است که او از سمتی که دارد، استعفا می دهد. با 
این حال هنوز گمانه زنی درباره دلیل اســتعفای سوریان داغ است. آیا او با علیرضا 
دبیر، رئیس فدراســیون کشتی ایران به مشــکل برخورده است؟ پاسخ روشنی برای 
این ســؤال وجود ندارد؛ رابطه دبیر و سوریان چندان بد نبوده و از زمانی که علیرضا 
دبیر به عنوان رئیس انتخاب شــده، حمید ســوریان هم به عنوان نایب رئیس به این 
مجموعه اضافه شــده اســت. با این حال در این بین یک اتفاق رخ داده که نمی توان 
به ســادگی از کنارش عبور کرد. ماجرا مربوط به جدایی یا کنار گذاشته شدن محمد 
بنا از رأس تیم ملی کشــتی فرنگی اســت. سوریان ارتباط دوســتانه ای با بنا داشته 
و شــاید خروجش در این مقطع و نوشــتن اســتعفایش، بی ارتباط با جدایی محمد 

بنا از تیم ملی ایران نباشــد. گو اینکه هنوز هم شــایعه اختــلاف نظرش با علیرضا 
دبیر در رســانه ها مطرح می شــود. موضوعی که البته خودش در گفت وگو با ایرنا 
ســعی کرده از پاســخ دادن به آن طفره برود و بگوید که به دلایل شخصی تصمیم 
گرفته به همکاری اش با فدراسیون کشتی ایران پایان دهد. «این استعفا دلیل خاصی 
نداشــت و باید گفت که هر شروعی پایانی دارد و سه سال افتخار داشتم که در این 
فدراسیون مشــغول فعالیت بودم». او با اشــاره به اینکه علت این استعفا مسائل 
شــخصی بوده یا اینکه ناشی از اختلافات مدیریتی با علیرضا دبیر بوده است، گفت: 
«به هیچ عنوان مشــکلی وجود نداشت و این اســتعفا دلیل خاصی نداشت و بیشتر 
ناشی از مسائل شخصی و خستگی بود». سوریان همچنین درباره اینکه آیا قرار است 
کــه در نهادهای دیگر از جملــه وزارت ورزش بروید، هم گفت: «چنین بحثی وجود 

ندارد و بیشتر به دنبال استراحت هستم».

در شرایطی که چیزی به شروع بازی های جام جهانی ۲۰۲۲ قطر نمانده است، 
هنوز مراســم رونمایی از پیراهن تیم ملی ایران برگزار نشده است. البته که شاید 
بــا توجه به اوضاع و احوال کنونی چندان نیازی هم به برگزاری مراســم رونمایی 
نباشــد ولی همین که تا به الان طرح پیراهن تیم ملی برای جام جهانی مشخص 
نشده یا مشخص شده و از آن به طور رسمی رونمایی نشده، عجیب است. ایران در 
زمره معدود کشورهای حاضر در جام جهانی است که هنوز پیراهنش را رونمایی 
نکرده و احتمالا در زمره معدود تیم های دنیاست که شاید چندان برایش تفاوتی 
هم نداشــته باشــد که این پیراهن رونمایی بشود یا نه! ماجرا از این قرار است که 

تیم های ملی دنیا به واســطه بســتن قراردادهای مالی بسیار خوب با شرکت های 
تأمین کننــده پوشــاک، پول هنگفتی بــه جیب زده و از طرفی ســعی می کنند در 
فاصلــه چند ماه به شــروع جام جهانــی از پیراهن های جدیــد رونمایی کنند تا 
کمپانی های مورد نظر هم ســود ببرند. با این حال، هیچ کدام از این دو موضوع قرار 
نیســت در ایران رخ دهد. ایران برخلاف ادوار گذشــته که در جام جهانی حاضر 
بوده این دوره قرار است با برندی ایرانی در جام جهانی شرکت کند. این مورد هم 
احتمالا به این دلیل اســت که هیچ شرکت خارجی ای حاضر به شرکت کردن در 

مزایده تأمین پیراهن تیم ملی ایران برای جام جهانی نشده است. 
از طرفــی، بازیکنــان تیــم ملــی هــم پیش از این یکــی دو نوبــت از کیفیت 
لباس های مذکور گلایــه کرده اند که کمپانی تحت قرارداد با فدراســیون فوتبال 
ایران وعــده داده کیفیت نهایی لباس ایران که قرار اســت در جام جهانی به تن 
کند، فرق داشــته باشــد. در کنار این موضوع باید به قراردادی که منعقد شــده 
هم رســیدگی شود تا مشخص شــود که فدراسیون فوتبال قرار نیست طبق عرف 
رایــج در دنیا، پولی از کمپانــی مدنظر بگیرد  بلکه فقط این لباس ها قرار اســت 
به صورت رایگان در اختیار فدراســیون فوتبال ایران گذاشــته شــود. فدراســیون 
فوتبال ایران زمانی که محمد دادکان را به عنوان رئیس بالای ســر خود داشــت 
توانســت با کمپانی آلمانی پوما قرارداد همکاری منعقد کرده و از آن شرکت پول 

خوبی بگیرد. 
بعد از آن دیگر همه چیز به صورت توافقی حاصل شده است به این معنی که 
بخشــی از پیراهن ها به صورت رایــگان در اختیار تیم ملی قرار گرفته و اگر نیاز به 
پیراهن بیشــتر بوده، کمپانی مورد نظر ســعی کرده با تخفیف، پیراهن های بیشتر 

سه شنبه
۳ آبان ۱۴۰۱

سال بیستم      شماره ۴۴۰۳

اخـبـار  بـرگـزیـده

گزارش آسوشیتدپرس از آمادگی ایران در راه جام  جهانی
«سردار آزمون» نمی رسد

آسوشــیتدپرس در گزارشــی به وضعیت تیــم ملی فوتبال ایــران در جام جهانی 
پرداخت و پیش بینی کرد سردار آزمون در جام جهانی حضور نداشته باشد. به گزارش 
ایسنا و به نقل از آسوشیتدپرس، تیم ملی فوتبال ایران خود را برای جام جهانی آماده 
می کنــد و بازیکنان این تیم ماه آینده در قطر به مصــاف انگلیس، ولز و ایالات متحده 
خواهند رفت. در ژانویه ۲۰۲۲، ایران نه تنها با شکســت یک بر صفر عراق برای سومین 
دوره متوالی به جام جهانی رســید؛ بلکه به دلیل اینکــه دو هزار زن اجازه حضور در 
ورزشــگاه آزادی تهران را پیدا کردند، خبرســاز شــد. با این حال دو ماه بعد از حضور 
زنان در یک مســابقه دیگر در مشــهد از حضور زنان ممانعت به عمل آمد و موضوع 

نیز حاشیه ساز شد.
جام جهانی: ایرانی ها بازی اول سختی دارند. در ۲۱ نوامبر برابر انگلیس. آنها چهار روز 
بعد به مصاف ولز می روند و در آخرین بازی گروهی در جدالی حساس با آمریکا روبه رو 
خواهند شــد. کارلوس کی روش سرمربی تیم ملی ایران درباره دیدار با انگلیس همان 
تعبیری را اســتفاده کرد که یکی از رسانه های انگلیسی استفاده کرده بود و گفت: خدا 
را شکر که مقابل انگلیس بازی می کنیم. ما دوست داریم مقابل بهترین تیم های جهان 
بــازی کنیم. انگلیس یکی از بهترین تیم های اروپاســت، ایران یکی از بهترین تیم های 
آسیاست، به همین دلیل است که ما اینجا هستیم تا بازی های خوبی انجام دهیم. ایران 
هرگز از دور اول صعود نکرده است. این تیم در پنج جام جهانی قبلی بازی کرده است 

و اولین حضورش در سال ۱۹۷۸ بوده است.
ایران مقابل آمریکا: ایران در جام جهانی ۱۹۹۸ فرانســه در یکی از به یاد ماندنی ترین 
بازی های تاریخ مسابقات آمریکا را ۲-۱ شکست داد. این دیدار عمدتا به دلیل پس زمینه 
سیاســی اهمیت زیادی پیدا کرد. پس از تســخیر ســفارت آمریکا در تهران به دست 
دانشــجویان ایرانی که کارکنان آن به مدت ۴۴۴ روز گروگان گرفته شــده بودند، ایالات 
متحده از ســال ۱۹۸۰ روابط دیپلماتیک رسمی با ایران نداشته است. البته در آن دیدار 
در نمایشــی از اخلاق ورزشــی از ســوی هر دو طرف، تیم ها قبل از شــروع بازی برای 
یک عکس دســته جمعی جمع شدند. حمید استیلی و مهدی مهدوی کیا برای ایران و 
برایــان مک براید برای آمریکا گل زنی کردند. هیچ کدام از تیم ها از گروه صعود نکردند. 

این تیم ها دو سال بعد در رز بول در پاسادنا کالیفرنیا یک بازی دوستانه انجام دادند.
بررســی ایران: طارمی ۳۰ ساله در زمان مناســب اوج گرفته است. او پس از زدن هر 
دو گل در پیروزی مقابل لورکوزن در لیگ قهرمانان اروپا نشــان داد در شــرایط بســیار 
خوبی است. کی روش احتمالا بدون سردار آزمون، مهاجمی که در اوایل اکتبر در حین 
گرم کردن برای لورکوزن مصدوم شــد، در جام جهانی حضور خواهد داشــت. باشگاه 
بوندس لیگایی اعلام کرد که انتظار می رود آزمون ۲۷ ســاله شــش تا هشت هفته را از 
دست بدهد. آزمون در ۶۵ بازی برای ایران ۴۱ گل زده است. ایران در دیدارهای دوستانه 
اخیر با نتیجه یک بر صفر اروگوئه را شکســت داد و در اتریش با سنگال به تساوی یک 

بر یک دست یافت.
ضریب کیفیت: کی روش در اوایل ســپتامبر به عنوان سرمربی تیم ملی ایران به جای 
دراگان اسکوچیچ انتخاب شــد. این چهارمین جام جهانی کی روش خواهد بود. او در 
ســال های ۲۰۱۴ و ۲۰۱۸ هدایت ایران را بر عهده داشت و در سال ۲۰۱۰ مربی کشورش 
پرتغال بود. او پس از ناکامی در هدایت مصر بدون تیم بود و هدایت ایران را عهده دار 
شد. کی روش از ترکیب های مختلفی استفاده کرده و تفکر دفاعی دارد. سرمربی ایران 
در این زمینه گفت: ما در برابر برخی از بهترین بازیکنان جهان بازی خواهیم کرد و برای 

آنها آماده خواهیم بود.

زمان نقل و انتقالات نیم فصل لیگ های فوتبال 
اعلام شد

زمــان نقل و انتقــالات نیم فصل لیــگ برتر و لیگ یــک فصــل ۱۴۰۲-۱۴۰۱ اعلام 
شــد. محمدرضا کســرایی مدیر نقل و انتقالات ســازمان لیگ فوتبال ایران گفت: زمان 
نقل و انتقالات نیم فصل لیگ برتر از روز شــنبه ۱۷ دی آغاز می شــود و تا روز پنجشنبه 
مورخ ۶ بهمن ۱۴۰۱ ادامه خواهد داشت. او افزود: نقل و انتقالات نیم  فصل لیگ یک نیز 
از روز یکشنبه ۱۸ دی ۱۴۰۱ آغاز می شود و روز پنجشنبه ۱۳ بهمن ۱۴۰۱ به پایان می رسد.

تیم ملی زنان با ۶ تکواندوکار راهی مکزیک می شود
بــا صلاحدیــد کادر فنی، تیم ملــی تکوانــدوی بانوان با شــش تکوانــدوکار در 
بیســت و پنجمین دوره رقابت هــای قهرمانــی جهــان شــرکت می کند. بــه گزارش 
روابط عمومی فدراسیون تکواندو، رقابت های انتخابی تیم ملی تکواندوی بانوان ابتدا 
روز شــنبه ۲۳ مهر ماه برگزار و در پایان هشــت تکواندوکار برتر اوزان مختلف از سوی 
کادر فنی تیم ملی معرفی شدند. نهایتا با صلاحدید کادر فنی و با توجه به اعلام قبلی 
به بازیکنان در رقابت های انتخابی، مینو مداح و دســتیارانش تصمیم گرفتند در شش 
وزن اعزام به رقابت های جهانی مکزیک انجام شود و در دو وزن ۵۷- کیلوگرم و ۷۳- 
کیلوگرم تکواندوکاری در این رویداد شرکت نکند. اسامی نفرات اعزامی به رقابت های 

قهرمانی جهان به شرح ذیل است:
وزن ۴۹- کیلوگرم: غزل سلطانی وزن ۴۶- کیلوگرم: مهلا مؤمن زاده 

وزن ۶۲- کیلوگرم: نرگس میرنوراللهی وزن ۵۳- کیلوگرم: ناهید کیانی 
وزن ۷۳+ کیلوگرم: اکرم خدابنده وزن ۶۷- کیلوگرم: زینب اسماعیلی 

گفتنی است هدایت تیم ملی تکواندوی بانوان برعهده مینو مداح به عنوان سرمربی 
اســت؛ ندا زارع و مهروز ساعی به عنوان مربی او را همراهی می کنند. بیست و پنجمین 
دوره رقابت های تکواندوی قهرمانی جهان ۲۲ تا ۲۹ آبان ماه به میزبانی مکزیک برگزار 

خواهد شد.

فـوتـبـال در امـروز

سالزبورگ – چلسی ۲۰:۱۵
سویا – کپنهاگن ۲۰:۱۵

بنفیکا – یوونتوس ۲۲:۳۰
دورتموند – منچسترسیتی ۲۲:۳۰

لایپزیش – رئال مادرید ۲۲:۳۰
ساتیک – شاختار ۲۲:۳۰

دیناموزاگرب – میلان ۲۲:۳۰
پاری سن ژرمن – مکابی ۲۲:۳۰

را به ایران بفروشــد! آل اشــپرت یکی از این کمپانی ها بود که پیش تر با تیم ملی 
فوتبال ایران به همین شــکل کار کرد. اتفاق عجیب ولی در جام جهانی روســیه 
رخ داد که فدراســیون فوتبال ایران نه تنهــا پولی از آدیداس نگرفت بلکه مجبور 
شــد پیراهن های این برند آلمانی را با تخفیف بخرد و بــه تن بازیکنان کند. البته 
نباید از این موضوع هم غافل شــد که تحریم ها از یک سو و نبودن حق کپی رایت 
در ایران از ســوی دیگر، مانع از همکاری برندهای صاحب نام تأمین کننده پوشاک 
ورزشی با تیم ملی ایران شده است. فدراسیون فوتبال در ماه های اخیر چندین بار 
درخواست مزایده را برپا کرد ولی بعدها خبر رسید که هیچ پیشنهادی از برندهای 

خارجی نداشته است.

ســید احمد علم الهدی، امام جمعه مشــهد، همچنان به 
اظهارنظرهای خبرســاز درباره ورزش زنان و ورزشــکاران زن 
ادامه می دهد. او که پیش از این هم درباره مســائل مختلفی 
از جملــه دوچرخه ســواری زنان یا حضور زنان در ورزشــگاه 
اظهــارات تندوتیــزی، به ویــژه در دولت های قبلی داشــت، 
به تازگی در ماجرای الناز رکابی هم انتقاداتی داشــته که بیان 
آنها با توجه به حساسیت موجود در جوامع بین الملل نیاز به 
دقت نظر بیشتری داشت. نماینده ولی فقیه در استان خراسان، 
روز جمعــه بــه جای آنکه تــلاش کند جامعــه را از فضای 
دوقطبی یا چندقطبی ای که این روزها در آن گیر افتاده اســت 
برهاند، معترضان خیابانی را «ســتون پنجم دشمن» توصیف 
کرد تا مشــخص شــود نگاهش به اتفاقات اخیر چیست. او 
فقــط در یک بخش از صحبت های به نســبت طولانی  خود، 
درباره رخدادهــای یک ماه اخیر ایران گفت: «تمام کســانی 
که در عرصه آشــوب  ها وارد میدان شدند و به خیابان آمدند، 
ســتون پنجم دشــمن بودند. دســت  به  دســت جاسوسان 
آمریکایی داده اند و دانســته یا ندانســته برای تحقق اهداف 

دشمن در این کشور تلاش کرده اند». 
ایــن مــورد یا مواردی شــبیه بــه آن، فعــلا محل بحث 
نیســت، بلکه آن بخش از صحبت هایــش درباره الناز رکابی 
حساسیت خاصی به وجود آورده است. الناز رکابی، ملی پوش 
ســنگ نوردی ایران در مســابقات قهرمانی آسیا در سئول، به 
رقابت با سایر حریفان پرداخت و دست آخر توانست به عنوان 
چهارمی برســد. با این حال، نه چنین رتبه ای، بلکه هدبند الناز 
رکابی و اینکه تمامی موهایش را نپوشــانده بود، مرکز توجه 
قرار گرفت و بســیاری از رسانه ها به آن پرداختند. این مورد با 
شــایعه های زیادی همراه بود که بسیاری از آنها می توانست 
منجر به دشــواری بیشــتر کار برای سیاســت خارجی ایران 
شود. با این حال، الناز رکابی نه تنها در چنین شرایطی به کشور 
دیگری درخواســت پناهندگی نداد، بلکه به ایران برگشت و 
به دیدار وزیر ورزش، عالی ترین شــخص ورزشــی ایران رفت. 
ایــن موضوعات ولی برای ســید احمد علم الهدی گران تمام 
شــد؛ به طوری که او را وادار کــرد در خطبه های نماز جمعه 
که عمدتا باید به موارد مهم پرداخته شود، درباره الناز رکابی 
صحبــت کند. او علاوه بر آنکه النــاز رکابی را فردی توصیف 
کــرد که فریب خورده و آبروی نظام را برده از وزیر ورزش هم 
انتقاد کرد که چرا با چنین ورزشــکاری که به زعم علم الهدی 
همچنــان حجابش ایراد داشــته، دیدار کــرد. عضو مجلس 
خبــرگان رهبــری در بخشــی از حرف هایش گفــت: « اخیرا 
شــاهد بودیم یک دختــر فریب  خورده که در اجرای مراســم 
سنگ نوردی روسری برداشت و در پیش چشم همه مردم دنیا 
آبروی نظام را برد، به کشــور بازگشــته و با آقای وزیر ورزش 
و جوانان دیدار کرده اســت. در این باره اساســا فرض کنیم که 
ملاحظات سیاســی درست باشــد و بهتر باشد این خانم طرد 
نشود و به نظام برگردد، اما نکته اینجاست که چرا وزیر ورزش 
با این خانم ملاقات کــرد، درحالی که او باز هم بدون حجاب 

بود و تنها به پوشــیدن یک کلاه اکتفا کرد؟ بانوان ورزشــکار 
بسیاری در مســابقات هم زمان و در رشته های مختلف مدال 
آوردند، چرا وزیر ورزش با این قهرمانان دیدار نکرد؟ شما وزیر 
کدام دولت هســتید؟ دولتی که متدینین بــه آن رأی دادند و 
رئیــس آن نایب رئیس دوم مجمــع فقهای مجلس خبرگان 
رهبری است. این عکس انداختن ها نشانه بی محلی به بانوان 
محجبه قهرمانی است که سوغات حضور آنان در مسابقات 

بین المللی، فرهنگ عفاف و حجاب بوده است».
فــارغ از اینکه اظهارنظرهای ســید احمد علم الهدی نظر 
شخصی  او باشــد یا بیان کننده نظر دولتی که به تعبیر ایشان 
دولت متدینین اســت، انتقادهای تند او به وزیر همین دولت 
محل سؤال است. آیا علم الهدی با بیان چنین جملاتی قصد 
دارد زمینه تغییرات در کابینه را فراهم کند؟ بسیاری با توجه 
به اعمال نفــوذ و اعمال دیدگاه هــای او در دولت، به خوبی 
از تأثیرحرف هــای علم الهدی بــر دولت آگاه هســتند، ولی 
دمیدن در این فضای دوقطبی، تقســیم ورزشکاران زن ایرانی 
به محجبه و غیرمحجبه و اشــاره به تبعیــض در این زمینه، 
آن هم در این برهه کنونی، تصمیمی بجاست؟ اتفاقا اگر یکی 
از کارهــای وزیر ورزش در این مدت به درســتی انجام شــده 
باشد، همین دیدار با الناز رکابی و نشستن پای صحبت های او 
است. حمید سجادی به عنوان وزیر ورزش، یکی از ورزشکاران 
قدیمی اســت که می تواند مشکلات ورزشکاران را درک کند. 

او در چنین برهه ای به جای آنکه نگران پوشــش الناز رکابی 
باشد (پوششی که با اشــاره درست وزیر ورزش بدون مشکل 
بوده اســت)، ترجیح داده میزبان رکابی و گوش شنوایی برای 
او و صحبت هایش باشــد. آیا چنین اقدامی باید مورد انتقاد 

امام جمعه یک شهر قرار بگیرد؟
البته حمید ســجادی روز گذشته سعی کرد به انتقادهای 
علم الهدی نسبت به این ماجرا واکنش درخوری داشته باشد. 
او ابتدا در واکنش به این پرسش که چرا بعد از بازگشت الناز 
رکابی بلافاصله با او دیدار داشتید اما با قهرمانان دوومیدانی 
و وزنه برداری چند روز بعد دیدار کردید، گفت: «علت خاصی 
نداشــت . برنامه ریزی می کنیم که همه ورزشکاران را ببینیم. 
قهرمانــان زن و مرد بــرای ما هیچ فرقــی نمی کنند و همه 
فرزنــدان ایران هســتند». وزیــر ورزش در ادامه به داســتان 
مهمی اشــاره کــرد و از این گفــت که توماس بــاخ، رئیس 
کمیتــه بین المللی المپیک، درباره اتفاقات اخیر با الناز رکابی 
صحبت کرده و نگران وضعیت او شــده بــود. «خانم رکابی 
خودش درخواست ملاقات کرد. به من پیغام دادند که ایشان 
می خواهد با وزیــر ورزش دیدار کند و بعد به زنجان برود. ما 
هم برنامه ریزی کردیم تا شنونده صحبت های ایشان باشیم که 
همین اتفاق هم افتاد و درخواست هایشــان را مطرح کردند. 
قبل از اینکــه خانم رکابی به وزارت ورزش بیایند با آقای باخ 
صحبت کردند. این برای اولین بار است که باخ با یک ورزشکار 

ایرانی صحبت کرده است. سؤالاتی را درباره وضعیتشان از او 
پرسیده بودند. باخ فکر کرده بود اتفاقات ناگواری برای خانم 
رکابی رخ داده اســت، اما آنهایی کــه این اطلاعات را به باخ 
داده بودند فراموش کرده بودند الناز رکابی فرزند ایران است و 
همه حمایت ها از وی صورت خواهد گرفت». حمید سجادی 
درباره محور صحبت هایش با الناز رکابی نیز گفت: « ایشان از 
من چندین خواسته داشتند. خانم رکابی حدود ۲۰ سال است 
در سنگ نوردی کار می کنند. به من گفت دوست داشتم شما 
را ببینم و درباره بیمه و داشــتن شــغل صحبت کنم. ایشان 
گفتند دوست دارد در کشور خودمان یک باشگاه داشته باشد 
و خواســتند که ما کمک کنیم یک باشــگاه داشته باشند و به 
آموزش جوانان بپردازند». در نهایت هم فرصت پاســخ دادن 
به انتقاداتی شــد که به خاطر حجاب الناز رکابی در دیدار با 
خودش صورت گرفته بود. او گفت: «ایشــان زمانی که آمدند 
لباس ورزشــی و اسپورت پوشیده بودند و یک کلاه ورزشی بر 
سر داشتند و یک کلاه دیگر هم روی آن بود که یک تار مویشان 
هم بیرون نبود. حالا در تصاویر طوری دیده می شود که انگار 
حجــاب را رعایت نکرده اند، در حالی که یک تار موی ایشــان 
هم پیدا نبود. برخی عزیــزان انتقاداتی را مطرح کرده بودند 
که درســت نبود. اینکه چرا لباس رسمی نپوشیده اند شاید به 
این خاطر بود که عازم سفر بودند و با لباس ورزشی آمدند که 

هیچ مشکلی هم نداشت».
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